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When we have formed the good study habit, we learn things quickly and remember things easily. Do you sometimes copy others homework? It is not good. No matter how difficult the homework is, you must try to do it yourself and finish it on time. If you practice again and again, nothing will be difficult.
When you are having lessons, dont forget to make evening you must take out the notes and review what you have learned today. Before doing homework, do not forget to clean your desks. A clean desk will make you feel comfortable.
A Good study habit is the key to success.
当我们养成良好的学习习惯，我们学东西会变快，记事情也会变得容易。有时你是不是会抄别人的作业?这是不对的。无论作业有多难，你都必须自己做，并按时完成它。如果你一次又一次的练习，就没有什么是困难的了。
当你得到教训时，不要忘记做笔记。每天晚上你必须拿出笔记，复习你今天学到了什么。在做作业之前，不要忘记清理你的桌子。一个干净的桌子上会让你感觉舒适。
一个好的学习习惯是成功的关键。
英语高中优秀作文范文翻译 第二篇
今天，爸爸妈妈带去钓鱼，我们兴高采烈的来到了钓鱼的地方，我看了好多鱼;有红色的，有黄色的，还有多彩花纹的.。
Today, mom and Dad took us fishing. We came to the fishing place happily. I saw a lot of fish. There are red ones, yellow ones and colorful patterns.
看了这么多鱼，我迫不及待地想把它们带回家。工作人员先给一个鱼杆，一个装满水的桶，一个鱼饵。我先拿一点鱼饵放在鱼钩上，扔进鱼池里，小鱼儿欢快地游过来抢着吃。不一会儿，一条又大又漂亮的鱼我不费力地就把它钓上来了。
Seeing so many fish, I cant wait to take them home. The staff first gave a fishing rod, a bucket full of water, and a bait. First, I put a little bait on the hook and threw it into the fish pond. The little fish came happily to eat. In a short time, I caught a big and beautiful fish easily.
今天我玩得很开心。
I had a good time today.
英语高中优秀作文范文翻译 第三篇
Everybody needs to work hard to realize their dreams, but sometimes when they are tired and wish to get the big fortune without effort, they will naturally think about hitting the big lottery and then just get rid of working, how wonderful it is. While the fact is that hitting the lottery won’t help people get rid of poorness. A research has been done to see what happened to the persons who hit the lottery and the result surprised all the people. When the persons got the great fortune, they quit their work and just spent the money, now they are poor because they become lazy and don’t have money. Fortune won’t fall from the sky, we need to pay our effort.
每个人都需要努力工作来实现梦想，但是有时候当他们累了，就会期望没有付出也能得到一笔巨大的财富，自然想到中彩票，然后不用工作，这是多么美好啊。然而事实就是中彩票也无法帮助人们摆脱贫困。有一项调查针对中奖的人，看看他们发生了什么事，结果让所有人吃惊。当他们得到了巨大的财富，就辞掉工作，花钱，如今他们还是贫困，因为他们变得懒惰，也没有钱。财富不会从天而降，我们需要付出劳动。
英语高中优秀作文范文翻译 第四篇
放学回家的路上，忽然我看见一位叔叔拉着满车的货物，满头大汗，气喘吁吁，还不时的停下来休息休息。我看到这个情景，连忙跑上去，使出全身的力气，帮叔叔推车。叔叔回头一看，看见我在帮叔叔推车，叔叔说：“谢谢你，你真是一个有爱心的好孩子!”我说：“不用谢，这是我们少先队员应该做的。”胸前的红领巾好像在说：“你真是一个乐于助人的少先队员。”
On the way home from school, suddenly I saw an uncle pulling the goods full of cars, sweating, panting, and stopping to rest from time to time. When I saw this, I hurriedly ran up and tried my best to help my uncle with the cart. My uncle looked back and saw that I was helping him with the cart. He said, xxxthank you, you are such a loving child!xxx I said, xxxno thanks, this is what our young pioneers should do.xxx The red scarf on the chest seemed to say, xxxyou are such a helpful young pioneer.xxx
英语高中优秀作文范文翻译 第五篇
In my life, I get lots of help and love from many people. Now I want to express my thanks to them. First, I want to thank my parents. They provide a happy life for me. They do much for me and give me so much love. Second, I want to thank my teachers. They are do hard-working. When I have problems with my study, they are so patient and helpful. Third, I want to thank my classmates. They make me feel less lonely. I will remember the days we play and study together. Thank you, my parents, my teacher and my classmates. I hope you are in good health and have a better future.
在我的生活中，我得到了许多人的帮助和爱。现在我要表达我对他们的感谢。首先，我要感谢我的父母。他们为我提供了一个幸福的生活。他们为我做了很多，给了我那么多的爱。其次，我要感谢我的老师。他们做的很努力。当我有问题时，他们是如此的耐心和帮助。第三，我要感谢我的同学。他们让我觉得不那么孤单。我会记得我们一起玩耍和学习的日子。谢谢你，我的父母，我的老师和我的同学。我希望你身体健康，有更好的未来。
英语高中优秀作文范文翻译 第六篇
I am not fond of basketball,let alone to play I have seen a wonderful basketball game between my class and postgraduate is so wonderful that I cannt help asking myself xxxIs it realxxx.The answer is pretty also learn a lot from the game.
First ,teamwork is very are sure to fail if you play by five members must play together and well ,you should have a order to reach it,you should try your best.
Last,never give up whatever have if you get low scores,you shouldnt give there is a will,there is a there is a will ,there is also a you can make failure into yourself and believe your are the best one.
我不喜欢篮球，更不用说打了。但我已经看到了我们班和研究生班之间的一场精彩的篮球比赛。它是如此美妙，我不禁问自己，“这是真的吗”。答案是肯定的。从比赛中我也学到了很多。
首先，团队合作是非常重要的。你一定会失败的如果你只靠自己的话。所以五个成员必须一起参与、组织好。其次，你应该有目标。为了达到这个目的，你应该尽你最大的努力。
最后，无论发生什么事情永不放弃。即使你得到较低的分数，你也不应该放弃。有志者事竟成。如果有志着，也会有机会。你可以把失败变成成功。相信你自己，相信你的团队。你是最好的。
英语高中优秀作文范文翻译 第七篇
The Harms of Fake Products
Shan Zhai products are famous, it means the fake products. Some people like Shan Zhai products because they can buy them at the very low price. Actually, most people hate the fake products, for they want to buy the real ones, no matter how much money they need to pay. Fake products do harm to people, one the one hand, they waste people’s money. People are willing to spend money to buy the brand products, but when they find they use the money to buy the Shan Zhai products, how angry they are. It is unfair to them. On the other hand, some fake products will kill people. Take the medicine for example. If the customers eat the fake medicine, then their bodies will not be healthy, even kill their lives. So we must pay attention to the products when we buy them.
山寨产品很出名，那意味着伪劣产品。一些人喜欢山寨产品，因为他们能够以很低的价格来买到。实际上，大部分人讨厌山寨产品，因为他们想要买到真正的产品，无论需要花多少钱。伪劣产品确实对人们造成了伤害，一方面，它们浪费了人们的钱。人们愿意花钱来买牌子的产品，但是当他们发现用花钱买到的是山寨产品，是多么的生气啊。这对他们是不公平的。另一方面，伪劣产品会使人丧命。就拿药来说。如果顾客吃到假药，他们的身体就会不健康，甚至丢掉性命。因此我们在买东西的时候必须当心点。
英语高中优秀作文范文翻译 第八篇
Spring is tht best season of the year. The weather gets warmer and warmer. My clas i\'amates and I took a one-day sightseeing around our scene was pretty. But when we saw the rivers along our city, I felt very sorry, and thoughit a lot.
With the development of modern agriculture and industry, more and more waste water is being poured into rivers. It has caused serious pollution. The river is becoming so dirty that no living things can live in it. The river is giving off a terrible smell.
We make an urgent appeal that measures should be taken to cope with the situation. Our government should start building various facilities such as sewage treatment!plant and encourage scientists to work out more and better ways to reduce the pollution of water.
Water is tho source of our lives. It is very important to protect water.
Should We Help Strangers?
Recently our class had a discussion aboutwhether we should help have different opinions.
Some think we should try to help strangers. Helping others is a virtue，and helping others is helping come across some trouble and need others\' help some everyone isn\'t willing to help us just because we are strangersto them，it\'s hard to imagine what our world will belike.
However，some areafraid that helping others can sometimes bring us we are just misunderstood and even have to pay the cost ofkindness.
In my opinion，we should tryour best to help others when they are in need of help，butwe should also protect ourselves from getting into everyone tries a little kindness，ourworld will be full of love.
Friends
What are friends? We often talk about thetopic with others. I think friends are those people who can help you when youare in trouble. Don’t forget the saying, “A friend in need is a friend indeed.”Friends can tell you your mistakes, though what they say is hard for you to listento. You can share your happiness, trouble and worry with friends. Someone alsosays, “You can’t walk any stepwithout a friend.” So I think friends are veryimportant to us. I would like to make as many friends as possible.
Some think we should try to help strangers． Helping others is a virtue，and helping others is helping ourselves．We may come across some trouble and need others\' help some day．If everyone isn\'t willing to help us just because we are strangers to them，it\'s hard to imagine what our world will be like．
However，some are afraid that helping others can sometimes bring us trouble．Sometimes we are just misunderstood and even have to pay the cost of kindness．
In my opinion，we should try our best to help others when they are in need of help，but we should also protect ourselves from getting into trouble．If everyone tries a little kindness，our world will be full of love．
How to Deal with Our Study Problems
Although we often feel stressed, we shouldfind suitable ways to deal with stress.
We can wear calm colours like blue and whiteto make us feel relaxed. We should be careful enough, because “a miss is as good as a mile”. We should also achieve a balance between schoolwork and to plan your spare time well. Don’t lose heart atany time. You will make great progress through hard work.
When having problems, we can ask people aroundus for help. It’s not wise to keep ourworries to ourselves.
英语高中优秀作文范文翻译 第九篇
Dropped in at National Library to see the National Book
Exhibition which will close at the fact that so many kinds of books are published in our the children\'s books with many pages of colorful illustrations were made very a copy of the Chinese version of English and American Short Stories at a 20 per cent going to read this through in this good season for reading.
信步走到图书馆看即将在今天结束的全国书籍。惊奇的是发现我们国家竟然出版了这么多种的书籍。我觉得富有多页彩色插图的儿童书籍印刷的相当精美。我买了一本打八折的《英美短篇小说》中文版。我要在这读书的好季节里将它读完。
英语高中优秀作文范文翻译 第十篇
When asked about their opinion of career and family, people always respond differently. Some people deem it more important to pursue their career, while there are always other people who argue that family should be the number one in one’s life.
It goes without any question that career plays a key role in our life. In the very first place, career can give us an aim to live on. Without career, much of our living time will be certainly wasted. What’s more, career can provide us with a means to live on. Most of the people earn their income from a job. On the other hand, family is also an indispensable part of life, as many people will admit. Family is always regarded as a place where we can escape from troubles in life. In addition, we can obtain a sense of belonging to from family. Without it, anyone will feel lonely and my opinion, career and family are not in opposition to each other. Rather, they can enhance each other so that one’s life can become better and better. Therefore, it’s not a choice between right and wrong, but one between ideal and practical.
在谈到自己的事业和家庭的意见要求，人总是有不同的反应。有些人认为这更重要的是追求自己的事业，而总有那么谁认为家庭应该是一个人的生活的人数1人。
毫无疑问，任何事业在我们生活中起着关键作用。在第一个地方，可以给我们一个职业生涯的目标是生活。没有职业生涯中，大部分时间我们的生活一定会被浪费。更重要的是，职业生涯可以提供一种手段，对我们的生活。大多数人从工作中赚取的收入。另一方面，家庭也是生活中不可缺少的一部分，因为很多人会承认。家庭一直被认为是一个地方，我们可
以摆脱生活中的麻烦。此外，我们可以得到一个属于家庭的感觉。没有它，人会感到孤独和绝望。
在我看来，职业和家庭是不反对对方。相反，它们可以加强彼此，使自己的生活能够越来越好。因此，它不是对与错之间的选择，但理想和现实之间的一个。
英语高中优秀作文范文翻译 第十一篇
Dear Dad(Mum):
You’re so busy every day that you don’t pay much attention to your health. I’m worried about your health all the time. I’d like to give you some suggestions. I hear walking is the best sport. Your company isn’t far from home, is it? Why not walk to the office? You’d better take exercise at least once a week, such as playing tennis in the gym. Going to swim is also a nice choice, too. What’s more, it’s necessary to have healthy food. Try not to stay up too late. Having enough sleep can help your brain work better.
Dad, please accept my advice. I really wish you healthy!
Your loving son (daughter)
Tom (Mary)
亲爱的爸爸(妈妈)：
爸爸，请接受我的意见。我真的希望你健康！
您的爱子(女)
汤姆(玛丽)
英语高中优秀作文范文翻译 第十二篇
In my familywe have many rules. It’s diffcult to keep but it\'s interesting.
On weekdays I have to get up early in the morning. I can’t watch TV and go out on school nights I have to go home quickly after school because I have much homework to do. And I have to wash my hands by my self before we go to bed. I can’t talk loudly when my family are having dinner. I am told to go to bed before ten. On weekends if my mother doesn’t stay at home. I must look after my litter sister. I have to help my mom clean the room. I must wash the dishes when we finish eating. In the evening I have to go for a walk with my sister and mom. And I can’t hang out with my friends. Later I have to help my mom make dinner.
在我的家庭中，我们有很多的规则。困难的是要保持但很有趣。
在工作日我必须在早上早起。我不能看电视出去在上学的夜晚我很快放学后必须回家因为我有许多家庭作业要做。我洗我的手我的自我在我们睡觉之前。我不能大声说话当我的家人正在吃晚饭。告诉我在十点之前上床睡觉。在周末如果我妈妈不呆在家里。我必须照顾我妹妹。我必须帮助我的妈妈打扫房间。当我们吃完我必须洗碗。在晚上我要和我的姐姐和妈妈去散步。我不能和我的朋友出去玩。之后我必须帮助我的妈妈做晚餐。
英语高中优秀作文范文翻译 第十三篇
This evening there was a broadcast of an exciting football match on TV. It was between Chinese team and the team of the United Arab Emirates. I am a loyal football fan and I had expected the match for a long time, so after class I hurried home. But on the way, I found a little boy crying. He lost his way. Considering his parents must be very worried, I immediately decided to send him home. Seeing their son back, the boy\'s parents showed their gratitude. They also invited me to stay for supper. But thinking of the football match, I refused them politely.
When I got home, it was very late. Therefore, I missed the match,However, I felt very happy because I helped other people.
Although my mother asked why ! came back so late, I said this will become my own secret.
今天晚上电视播放了一场令人兴奋的足球比赛。这场比赛是在中国队和阿联酋队之间展开的。我是一个忠实的足球迷，而且我盼望这场比赛很长时间了，所以放学后我就匆忙往家赶。但是在路上我发现一个小男孩在哭。他迷路了。考虑到他的父母一定很担心，我立刻决定送他回家。看到他们的儿子回来，小孩妁父母感激之情溢于言表。他们留我吃晚饭，但想着足球比赛我婉言拒绝了。
我到家时已经很晚了，因此我错过了比赛。然而我很高兴因为我帮助了他人。
英语高中优秀作文范文翻译 第十四篇
Language is essential; language is what we use to communicate among others. it is something that joins us just as strongly as it separates us. There are many different “languages” in the world but really they are all bound by certain rules, they all have a format that they follow, all of them have nouns, verbs, tenses, and adjectives.
Language is almost like a math, the point of it is that when you speak, you try to reach a conclusion with a different person, and in math you use equations to solve problems and reach conclusions, one is numbers the other is words.
语言是必不可少的，语言是我们用来交流的语言。它是一件东西，加入我们的强烈，因为它把我们分开。有许多不同的“语言”，在世界上，但真的都是由一定的规则约束，他们都有，他们遵循的格式，它们都有名词，动词，形容词，动词时态。
语言几乎像一道数学，它的一点就是当你说话时，你试着用一个不同的人得出结论，并且在数学里你用方程来解决问题并得出结论，一个是数字，另一个是单词。
英语高中优秀作文范文翻译 第十五篇
【例文】
Graduation and Moving on
Graduation is a time when we move on, from school to university, or out into the real world.
Before graduating from school, We usually have a variety of activities, like taking pictures, leaving encouraging words to one another in memory of our friendship, or giving presents to our teachers express our thanks and show respect.
However, I have mixed emotions about moving want to stay and have more fun with my friends, but I will have to move means taking a step forward---moving onward and I can learn more and will be more skilled and experienced.
Graduation is coming whether we are ready or make great efforts so that our dream will come true.
【译文】
毕业的时候，是我们继续前进，从学校到大学，或外面的现实世界。
从学校毕业之前，我们通常有不同的活动，如拍照，留在我们的友谊，或给予礼物给我们的老师鼓励的话记忆彼此表达我们的感谢和尊重。
英语高中优秀作文范文翻译 第十六篇
健康对于我们每个人来说是非常重要的，但你的父母天天忙于工作而忽略了这个问题，你很为他们担忧。请你以此为话题，并结合提示给他们写一封信。
提示：1.要走路去上班，而不是开车或坐车;
2.每周至少去体育馆锻炼一次，或打球、或游泳;
3.饮食要健康;
4.不要工作太晚，要早休息。
要求：1.短文结构完整，意思连贯，语言流畅，语法准确，符合逻辑;
—100词左右;
3.开头和结尾部分已给出，不计入总词数。
【例文】
Dear Dad(Mum),
You’re so busy every day that you don’t pay much attention to your health. I’m worried about your health all the time. I’d like to give you some suggestions. I hear walking is the best sport. Your company isn’t far from home, is it? Why not walk to the office? You’d better take exercise at least once a week, such as playing tennis in the gym. Going to swim is also a nice choice, too. What’s more, it’s necessary to have healthy food. Try not to stay up too late. Having enough sleep can help your brain work better.
Dad, please accept my advice. I really wish you healthy!
Your loving son (daughter)
Tom (Mary)
【翻译】
亲爱的爸爸(妈妈)，
英语高中优秀作文范文翻译 第十七篇
Last week, my father took me to the swimming pool, he told me that I should learn to swimming, so that I could protect myself when I meet the emergent situation.
I was so afraid of the water at the beginning, my father asked to be brave, I tried to go into the water many times, finally I made it.
It is a good try for me, I believe I can swim soon.
翻译：
上周，我的爸爸带我到游泳池，他告诉我应该要学会游泳，这样我在遇到紧急情况时能够保护自己。刚开始，我很害怕水，爸爸叫我要勇敢，我尝试着多次下水，最后我终于成功了。
这对于我来说是很好的尝试，我相信我很快就会游泳了。
英语高中优秀作文范文翻译 第十八篇
Yuanmingyuan, “Garden of all gardens”, was burnt and fell into ruins in 1860. Recently my classmates had a discussion about whether it should be rebuilt or not.
Supporters of rebuilding the garden say only by doing so can we see the original sight of the garden, which reflects the Chinese civilization. And it will be another place of interest for tourists. If partly rebuilt, it will provide a comparison and help us remember the history.
Those who disagree think it more reasonable to keep the garden like this. The ruins will remind us of the past. We should never forget the history. Other buildings like Palace Museum and Summer Palace can also be symbols of the Chinese culture, so it isn’t necessary to rebuild this garden. Some also worry that the environment will be destroyed when the construction goes on in this district.
Personally, it is advisable to rebuild Yuanmingyuan , which will add beauty to the city . What’s more , the new scenic spot will no doubt promote the economic development of the local.
圆明园，“所有园林花园”，被烧毁成废墟1860年下降。最近我的同学们进行了关于是否应该重建与否的讨论。
重建的花园支持者说，只有这样，我们才能看到花园的，它反映了中国文明的原始景象。这将是一个供游客感兴趣的地方。如果部分重建，它将提供一个比较和帮助我们记住历史。
谁不同意那些认为较合理的保持这样的花园。该遗址将提醒过我们。我们决不能忘记历史。如故宫博物院，颐和园等其他建筑物也可以是中华文化的象征，所以没有必要重建此园。有些人还担心会破坏环境建设的推移，当在此区。
个人而言，这是明智的重建圆明园，这将增加美丽的城市。更重要的是，新的景区，无疑会促进地方经济发展。
英语高中优秀作文范文翻译 第十九篇
My best friend and I get along with each other quite well。 But we are so different。 He is funnier,more outgoing than I am and i\'m more serious. He is more athletic and likes to play all kinds of sports but I am smarter on study. My friend is wilder than me and I am calmer。 He is tall，thin，strong,with short hair，And sometimes he is very careless and lazy. On the other hands,I am short,fat,weak,with shorthair. He is very helpful because I am very lazy and don\'t want to do any sports. And I will help him with his study.
I think our friendship will last forever.
我和我的朋友相处的十分好，可是我们却各有不一样。他比我更趣味，更外向，而我很严肃。他是运动型的，各种体育运动都很喜欢，而我更擅长于学习。
我的朋友相对狂野而我相对沉静。他又高又瘦，可是很结实，留着短发。一些时候他马虎又懒散。与他相比，我显得矮胖，而虚弱。我也是短头发。他很乐于助人，因为我很懒不想做仍和运动。我会在学习上帮忙他。我期望我们的友谊能够持续到永远。
英语高中优秀作文范文翻译 第二十篇
The importance of English rests with the language being used in most countries in the world as a communicating tool. For example, a German and a Chinese can\'t speak opposite side\'s language, but they both know English. And then there is no problem between their language communication. We must know the importance and learn the language earnestly.
The key to learn English well is to recite words. Words are the bricks of language keeping them in our mind, can we master them. To learn English well,we need to listen more English broadcast and contact with more foreingers so that we can practise our listening comprehansion. Only in this way, can we study for the purpose of application.
英语的重要性在于，它被世界上大多数国家作为语言交流的工具。例如一个德国人和一个中国人彼此都不会讲对方的语言，但他们都懂英语，于是他们之间的语言交流就不成问题。我们每个人都能够认识它的重要性，都能够认真学习。
要想学好英语，关键是背单词。单词是语言大厦的墙砖。认识了它们才能驾驭好他们。学好英语还要多听英语广播、多接触外国人，锻炼自己的听力，这样才能学有所用。
英语高中优秀作文范文翻译 第二十一篇
星期天，小龙和爸爸妈妈一起出去玩。
On Sunday, Bruce Lee and his parents go out to play.
他们在路上有说有笑地走着。突然，小龙看到地上躺着一块香蕉皮，心想：如果不把香蕉皮捡起来的话，有人踩下去就会受伤。于是，小龙把香蕉皮捡了起来，扔到垃圾桶里。爸爸妈妈看到了，夸小龙做得好。
They were talking and laughing on the road. Suddenly, Bruce Lee saw a piece of banana skin lying on the ground, thinking: if you dont pick up the banana skin, someone will be hurt if you step on it. So Bruce Lee picked up the banana peel and threw it into the garbage can. Mom and dad saw it and praised Bruce Lee for doing well.
小龙真是个爱护环境的好孩子。
Bruce Lee is really a good child who takes good care of the environment.
英语高中优秀作文范文翻译 第二十二篇
Typhoon coming 台风来了
Typhoons and Pacific Ocean storms that come to Taiwan in summertime or fall season. They are great wind storms; when they strike land they may do great damage. However, the weatherman always knows when one is on the way. He will send out warnings about.
台风和太平洋风暴将在夏季或秋季到达台湾。他们都是很强的风和风暴;他们一旦到达陆地就可能造成极大的损害。但是，天气预报总是知能预知它们的到来。他会发出警告。
People can board up their windows and do many other such things to protect themselves if they know about a Typhoon in time. In my house we check our supply of candles and dry-cell batteries in case of a power failure. Also, we save some water in pails because the pump will not work without electricity. Then we like to sit by the door watching the rain and wind blow loudly.
如果人们及时的知道台风到来的时间，他们可以做一些事情来保护自己比如说用木板把他们的窗户封起来。在我家里，我们会检查蜡烛和干电池的供求是否足够来以防停电。同时,我们会在水桶里装一些水，因为没有电泵不能工作。然后我们喜欢坐在门口看着雨和风吹猛烈地吹。
英语高中优秀作文范文翻译 第二十三篇
我难忘的高中生活
High school time is really the very unforgettable stage for me. During three years\' study, I fought for my future with my classmates, we made the progress together. They were my sisters and brothers. Though I would graduate soon, I would never forget them. My classmates and I took a lot of pictures, we decided to leave the precious moments. So we rent some dresses with the old style, which was very classic in the movie. We put on the dress and went to every corner of the campus, the funny thing was that we took pictures by imitating the movie posts. When other students saw our pictures, they thought it was such fun to do it, so they would join us and made the graduation pictures more vivid. It was such precious for me to keep these pictures, I will never forget my dear classmates.
高中时代真的是我最难忘的阶段。在三年的学习中，我和我的同学一起为未来奋斗，我们共同取得了进步。他们是我的兄弟姐妹。虽然我很快就要毕业了，但我永远不会忘记他们。我和我的同学拍了很多照片，我们决定留下这珍贵的时刻。所以我们租一些旧风格的服装，这在电影中是非常经典的。我们穿上衣服，走到校园的每一个角落，有趣的是，我们通过模仿电影海报拍照片。当其他同学看到我们的照片时，他们觉得这样做是很有趣的，所以加入我们，使毕业的照片更生动。保存这些照片对于我来说是非常珍贵的，我永远不会忘记我亲爱的同学们。
英语高中优秀作文范文翻译 第二十四篇
Western refers to Western European countries diet , I introduce to you to eat Westernstyle food etiquette.
When seated, the body upright, elbow not placed on, may your fork and knife, fork, the right hand holds the knife; when the cutting things, keep the fork in the left hand hold the food, right hand with a knife cut into small pieces, fork in the not sip the soup to eat, chew when to shut \'t lick the lips or smacking , can be cooled before eating, not mouth cup of coffee when ready to add milk or sugar, add the following to use tsp stirring, TSP will be placed on the coffee cups should put his right, left hand end saucer, direct mouth to drink, do not use a spoon to scoop a spoonful spoonful of drink.
Western food is not only a kind of etiquette, is also a kind of westernstyle food etiquette, you learn?
西方指的是西欧国家的饮食菜肴。西方礼仪。今天，我向你介绍吃西式餐饮礼仪。
就座时，身体直立，肘不放，不可能。用你的刀和叉，叉，右手持刀;切东西时，左手拿叉按住食物，用刀切成小块的右手，在入口叉。不喝汤吃，咀嚼时闭嘴。不要舔嘴唇或咂嘴的声音。过热，可待稍凉后再吃，不要用嘴吹。一杯咖啡的时候加牛奶或糖，添加后要用小勺搅拌，将小勺放在咖啡碟。喝杯要把他的右手，左手端碟，直接用嘴喝，不要用勺子舀了一勺一勺喝。
西餐不仅是一种礼仪，也是一种文明，西式食品的礼仪，你学会了吗?
英语高中优秀作文范文翻译 第二十五篇
In North, when winter comes, the weather is very cold, the cloud covers the sunshine all the time, it is hard for people to see the sunshine.
So the sunshine becomes very rare in the winter, when it comes, I will feel very comfortable, my mood turns good even I am not happy.
I love sunshine, it just like the hope for me.
翻译：
在北方，当冬天到来的时候，天气变得很冷，云朵总是遮挡着阳光，人们很难看到阳光。
因此冬日里的阳光变得很稀有，当它出来的时候，我很感到很舒服，即使我不高兴，心情也会变好。我爱阳光，对于我来说就像是希望。
英语高中优秀作文范文翻译 第二十六篇
I want be a doctor I hope I can become a doctor in the was born in a doctor\'s parents are both are always busy working for patients\' health and have no time to look after saved many people\'s lives during their work.
The doctor is called xxxAngles in Whitexxx.Because doctor may let these experience personally the human which the indisposition suffers to get rid of the pain. May let the human change the health. At the same time, I believed that, will help others, own also to be able to obtain joyfully. Therefore,i wish to be a doctor like my hoped future I might be a doctor.
我想成为一名医生我希望未来的我能够成为一名医生.我出生在一个医生世家.我的父母都是医生.他们经常忙于照顾自己的病人,没有时间来照顾我.
在他们工作期间,他们挽救了许多人的生命.医生被人们称为xxx白衣天使xxx.因为医生可以让那些身受病痛折磨的人摆脱痛苦。可以让人变得健康.同时，我认为，帮助了别人，自己也将会得到快乐。所以,我希望自己成为像父母一样的医生,我希望未来我可以做一个医生。
英语高中优秀作文范文翻译 第二十七篇
If you ask to me favorite season? I to say: my favorite season is fall. Because fall is cool and windy but isn\'t too hot and too cold. I like reader relaxed and happy feeling. The climate is cool and pleasant in autumn, not so hot in summer nor so cold in winter. Autumn is the harvest season, golden rice in the paddy fields are ripe. Under the rays of the Sun in a piece of gold, Maple fell on a piece of Red Maple leaves, dancing in the air like a beautiful butterfly. moreover fall will come, farmers can harvest theirs xxxfruits of ladorxxx The most exciting still can eat many tasty fruits. Such as: oranges， mangos, bananas, apples, pears…… Autumn is a beautiful, happy! I like autumn。
Listen to my introduce, do you know why I like fall?！
假如你问我比较喜欢的季节？我说：我比较喜欢的季节是秋天。由于秋天是凉爽多风，既不冷也不热。我喜欢秋天这种心旷神怡的感觉。秋天的气候凉爽宜人，没有夏天那么热，也没有冬季那么冷。秋天还是丰收的季节，稻田里金黄的稻谷都成熟了。在阳光的照射下金灿灿的一片，枫树上失落下来了一片片红红的枫叶，像美丽的蝴蝶一样在空中翩翩起舞。秋天是美丽的`，是快乐的！外，秋天的到来，农民也能收获他们的“水果”比较令人兴奋的，还是能够吃许多好吃的水果。比如：橙子，芒果，香蕉，苹果，梨……
听我的介绍，你了解我为什么喜欢秋天了吗？
英语高中优秀作文范文翻译 第二十八篇
课堂上，老师让我们看吟诵课的录像。
In class, the teacher showed us a video of the recitation.
在电脑里我看到了自己的样子，感觉非常开心，因为录到的是我认真学习的一面，这样在以后看到录像就不会丢脸了。
I saw myself in the computer, and I felt very happy, because what I recorded was that I studied hard, so that I would not lose face when I saw the video in the future.
看到了录像我想说：我还没有积极回答问题，以后我要多回答问题。
When I saw the video, I wanted to say, I havent answered the questions actively. I will answer more questions later..
英语高中优秀作文范文翻译 第二十九篇
你自己的生活
Suppose someone gave you a sealed, solid-colored pen. You couldn\'t see how much ink it had. It might run dry after the first few tentative words or last just long enough to create a masterpiece (or several) that would last forever and make a difference in the scheme of things. You don\'t know before you begin. Under the rules of the game, you really never know. You have to take a chance!
Actually, no rule of the game states you must do anything. Instead of picking up and using the pen, you could leave it on a shelf or in a drawer where it will dry up, unused. But if you do decide to use it, what would you do with it? How would you play the game? Would you plan and plan before you ever wrote a word? Would your plans be so extensive that you never even got to the writing? Or would you take the pen in hand, plunge right in and just do it, struggling to keep up with the twists ? Would you write cautiously and carefully, as if the pen might run dry the next moment, or would you pretend to believe that the pen will write forever and proceed accordingly?
And of what would you write: of love? Hatred? Fun? Misery? Life? Death? Nothing? Or everything? Would you write to please just yourself, or others, or yourself by writing for others? Would your strokes be tremblingly timid or brilliantly bold? Fancy with a flourish or plain? Would you even write? Once you have the pen, no rule says you have to write. Would you sketch? Scribble? Doodle or draw? Would you stay in or on the lines, or see no lines at all, even if they were there? There\'s a lot to think about here, isn\'t there?
假设有人给你-一个密封的，纯色的钢笔。你不能看到它有多少墨水。它可能会干枯后写上几个字就足够长的时间来创建一个杰作(或几个)会持续到永远，影响事物的变化。在你开始之前你不会知道。在这个游戏规则下，你真的不知道。你必须抓住每一个机会!
事实上，这个游戏里没有规则指定你必须要做什么。而不去使用钢笔，你可以把它放在书架上或抽屉里就干了，没有任何用处。但是，如果你决定要用它的话，你会做什么?你怎么玩这个游戏?你会在你开始写字之前计划吗?或者你的计划是非常广泛的，你永远不会动笔呢?或者你会把手中的笔，一头扎进去就去做，努力跟上的曲折?你会小心谨慎的写字，好象这支笔在下一个时刻就没有墨水了，或者你会假装相信笔可以写到永远?
那你会写些什么呢：爱?仇恨?好玩吗?痛苦?生活吗?死亡?什么?或一切吗?你写作只是为了愉己，或其他人，或由别人为你写的?你的落笔会是颤抖胆怯的还是鲜明果敢的?花里胡哨还是朴实无华?你会写吗?你一旦有了这支笔，没有规则说你必须写作。你会素描?涂鸦?信笔涂鸦?你会留在还是线上，或者根本看不到线，即便他们在那里?有很多值得思考的事情，不是吗?
英语高中优秀作文范文翻译 第三十篇
When summer comes, for girls, it is time to take off the thick clothes and put on the beautiful dress to show their youth. It is so amazing to dress what they want for youth is the their advantage. Many girls feel annoyed before they go out of their houses. They don’t know what to dress, even there are all kinds of clothes in their wardrobe. To follow the fashion means there are never enough clothes to put on. In my opinion, the simple, the better, so the best fashion belongs to the T shirt and jeans, which will never be out of date. So many celebrities have set the example to the public. They dress the the T shirts and jeans to walk in the street, so simple and so fashionable. So if girls don’t know what to wear, then choose white T shirt.
当夏天来临的时候,对于女孩来说,是时候脱下厚重的衣服,穿上漂亮的衣服来显示他们的青春活力。青少年穿着他们想要的风格是多么美好啊，这是他们资本。很多女孩在出门之前感到烦恼。她们甚至不知道要穿什么,即使有各种各样的衣服在她们的衣柜里。追随时尚意味着衣服永远都不够穿。在我看来,越简单,越好,所以时尚当属于T恤和牛仔裤,永远不会过时。许多名人给公众树立了榜样。他们穿着T恤和牛仔裤走在街上,如此简单,如此时尚。如果女孩不知道穿什么好,那就选择白色的T恤吧。
英语高中优秀作文范文翻译 第三十一篇
【例文】
Time seems to speed up as soon as the students step into their final and vital year．The college entrance examination is approaching day by day．Quite a few students have moved out from their dormitories to live in a rented room near the school to make every minute count．
It cannot be denied that they have their own time schedule after classes and easily concentrate on lessons alone in their small room．What’s important，with their morns taking care of them，they can spare more time for studies．However，there exist some disadvantages．For example，sometimes their minds go wandering easily without competitors round．Furthermore，a student who is left alone to study at rather an easy atmosphere tends to get distracted or even feel tired easily．
In spite of the fact that the dorm life is full of fun and friendship，noisy songs and shouts in the dorms after evening classes only quiet down long after the blackout at 10：30 p. m.，leading to a serious lack of sleep，I think．Worse still，they don’t make fullest use of time to study so，from my perspective．I prefer to live in the rented room．
【译文】
时间仿佛加快只要到他们的最终和重要高考学生的步骤是接近一天不少学生已经从宿舍出来，在学校附近的一个出租房住，使每分钟数。
不能否认，他们有自己的时间后，班级的时间表，容易在他们的小\'单独集中教训很重要，他们的早晨，对他们的照顾，他们可以腾出更多的时间用于，也存在一些缺点。例如，有时他们的头脑去流浪很容易没有竞争对手，一谁是独自学习的气氛，而一个学生往往容易分心，甚至觉得容易疲倦。
鉴于该宿舍生活的乐趣和友谊，充分和嘈杂的音乐班后，晚上才安静下来后不久，在10:30停电山口尽管在宿舍条留言米，导致睡眠严重不足，我的是，他们不从我充分的时间来研究，以便使用，宁愿住在出租房内。
英语高中优秀作文范文翻译 第三十二篇
As we all know, there are three stages in study--preview, study in class and review, among which review is the most important. From my experience,Id like to talk about the importance and steps of review. Firstly, make a review plan with certain contents of subjects at a certain time. Second]y, carry on the review plan regularly. Thirdly, examine what has been reviewed and make supplement in time. One thing to remember is to keep notes all the time. I follow my review plan strictly and have made progress in my study. It turns out to be good enough. Of course, there is more than one way to review. So long as we review regularly we can find more ways to improve our studies.
我们都知道，学习有三个环节：预习、课堂学习和复习，三者中复习是最重要的。我愿以我的经验谈一下复习的重要性和步骤方法。首先，制定复习计划，确定在某段时间里复习课程的具体内容。其次，有规律地执行复习计划。第三，检测所复习的内容，及时弥补。有一件事必须记住，就是要时时记笔记。我严格遵循计划，在学习上取得了进步，证明复习是有帮助的。当然，不是只有一种复习办法。只要我们有规律地复习，我们可以找到更多改善学习的方法。
英语高中优秀作文范文翻译 第三十三篇
Nowadays university graduates have different job outlooks. For most of them, to find a job with satisfactory pay is their most important wish while majority want to be self – employed. However, a certain number of gradua
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